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Zápis ze schůze OV Vrcova 
 
Datum:  12. 4. 2015, od 20:00 hod.  
 
Přítomni:  Josef Sova, Petr Kolínský, Tomáš Veber,  

Radek Bartík, Jindřiška Frantesová 
 
Na vědomí:  MěÚ Borovany, sekretariát starosty  
 
Program:  Projednání dokumentace k rekonstrukci silnice Vrcov – Borovany 
         a jiné  
 
Zápis ze schůze OV Vrcova: 
 

1. K rekonstrukci silnice: 
OV požaduje respektovat současné vjezdy k soukromým pozemkům a 
zbudování komfortního napojení k těmto pozemkům. 

 
OV požaduje zbudování chodníku nebo koridoru pro chodce či širší   
krajnice, alespoň po jedné straně vozovky, tak aby byl umožněn bezpečný 
průchod chodců po celé délce silnice procházející obcí.  

 
OV požaduje včasné upozornění na řešení objízdných tras tak, aby bylo 
možné včas informovat občany Vrcova.  

 
2. Předseda OV zjistí potřebu zámků pro zajištění uzamčení mříží 

instalovaných na místním pohostinství a požádá o vybavení MěÚ.  
 
3. OV žádá MěÚ Borovany, aby projednal s ZOD Borovany kvalitnější úklid 

nepořádku vznikajícího při údržbě zemědělských pozemků (bláto, hlína) na 
komunikaci v úseku Vrcov-Borovany. 

 
4. OV požaduje zopakování strojního čištění komunikací, protože některé části 

obce nebyly zameteny.   
Současně žádá o úklid návsi z důvodu velkého množství stržených větví po 
velmi větrném počasí.  

 
5. OV požaduje o opětovnou kontrolu stavidla na horním rybníku na návsi. 

Rybník protéká a je cca 40 cm podstav.  
 
Zapsal: Jindřiška Frantesová 
Ověřeno: Josef Sova, předseda OV 
Uveřejněno na www.vrcov.cz 


